
Z á p i s  

ze schůze výboru KCHČF 

konané dne 6. 9. 2024 při MDrK 

 

 
Přítomní: Tinka, Brziak, Rataj, Havlát, Rébová, Matějáková, Matuška (ZČ pobočka), 

Naradilová 
 
Omluveni: Herman, Dočkalová, Suchánek, Štarman, Oplt, Uchytil, Horová 
 
Nepřítomní bez omluvy: nikdo 
 
 
1. Zahájení - Tinka 

Jednání výboru zahájil předseda klubu Josef Tinka a vyzval ke konstruktivnímu přístupu, aby 
se jednání výboru ukončilo do zahájení MDrK. Konstatoval, že se omluvili všichni členové DR 
a tři členové výboru, i tak je výbor usnášeníschopný. 
 
 
2. Kontrola zápisu posledního jednání výboru klubu – Rataj 

- Rataj informoval o jednání s MVDr. Širokým ohledně Evropské výstavy v Brně. Je 
představa, že po dobu Evropské výstavy psů by byla představována pouze národní 
plemena + umožní ČMKU nějaké zázemí – nutno zajistil JM pobočkou. 

- EV zajistí p. Matějáková, bude kontaktovat MVDr. Širokého a domluví s ním případně 
s pověřenou osobou ČMKU podrobnosti. 

 
- Zápis byl bez připomínek 

 
- Mgr. Rataj upozornil, že zápis nebude zaslán ke kontrole pouze předsedovi a 

místopředsedovi klubu, nýbrž všem přítomným a teprve po schválení a případné úpravě 
bude distribuován všem, komu se zápis rozesílá. 

 
 
3. Informace o korespondenčním hlasování – Rataj 

 Nebylo – vyjma o členech (eviduje matrikářka) 
 
4. Ekonomická a finanční situace klubu – Rábová 

Viz písemná příloha 
- Informovala o stavu finančních prostředků klubu a hospodaření klubu v porovnání se 

schváleným plánem. 
- Informovala o vzrůstajícím počtu podvodných útoků a upozornila na nutnost vše 

telefonicky ověřovat. 
 

5. Informace o stavu členské základny – Dočkalová 

Pro neúčast matrikářky přeloženo na příští výbor. 
 



6. Zajištění klubových výstav 2025 – Havlát 

Oznámeno v termínu do 15. 8. 2024 na ČMKU 
 

1. KV s KV – Červený hrádek při Oblastní OMS Chomutov 10.5. 2025 
2. KV bez KV – Samostatná – Velké Albrechtice – neděle 22. 6. 2025 
3. Speciální výstava ČF – Samostatná – 27. 9. 2025 (Bažantnice Simický mlýn Martinice) 

 
 

7. Hodnocení proběhlých výstav 2024 – Havlát  

 
- Klubová bez KV – Písek - rozhodčí Havlát – 59 psů přihlášeno -průměrná úroveň 
- Klubová s KV – Náměšť – rozhodčí Vysloužil – 39 psů přihlášeno – výsledky uvedeny 

na webu klubu, rovněž lze vidět průměrnou úroveň 
- Speciální Horky přihlášeno 58 psů – rozhodčí Havlát a Herman 

Ing. Havlát upozornil na menší počty vystavovaných jedinců, což je podle jeho názoru 
zapříčiněno nižšími počty zapsaných štěňat v posledních dvou letech, a dále na zvyšující se 
poměr hnědáků vůči běloušům, kdy je žádoucí, aby hnědáků bylo okolo 25 %, což nyní se blíží 
počty k 50 procentům.  

 
 
8. Informace o Světovém poháru 2024 a Speciální výstavě ČF Horky – Neradilová 

Výstava 13.9. 
Počet vystavovaných psů – vše zajištěno – 58 vystavovaných psů 
Budou dva kruhy – rozhodčí Havlát a Herman 
 
Světový pohár 
Přihlášeno 36 účastníků – tady plný počet startujících – více nelze umístit 
Terény připraveny, převážně řepa. 
Rataj připraví smlouvu pro rozhodčí. 
 
9. Informace poradce chovu – Havlát  

Obecně je opět málo vrhů, ve STč. Pobočce doposud pouze 6 vrhů. 
Chovatelská rada bude do konce roku, předpokládá začátkem prosince na ČMKJ. 
Přesné informace o počtech štěňat nemá. 
 
 
10. Informace o klubových zkouškách za r. 2024 a projednání plánu na r. 2025 

Písemná zpráva Suchánek – čte Rataj –  
Příloha zápisu. 
 
Akce na rok 2025 – schválené 
Akce bez CACT 
KLZ – OMS Rokycany – 14. 6. 2025 
KVP – OMS Klatovy – 26. 7. 2025 
 
Akce s CACT, CACIT 
KZV – OMS Mělník – 3. 5. 2025 
Pohár SVČ pobočky – OMS Děčín – 7.-8. 6. 2025 (PZ+VP) 
JČ Derby – OMS Pelhřimov – 2. – 3. 8. 2025 (PZ+VP) 
MFH – OMS Třebíč – 20. – 21. 9. 2025 (CACIT) 



MJD – OMS Praha západ – 11. - 12. 10. 2025 
KPZ – OMS Cheb – 4. 10. 2025 
 
Výborem schváleno – Suchánek nahlásí na ČMKJ. 
 
11. Informace členů výboru 

Tinka 

- Žádost o CACT  - Jihlava – neuděleno 
 Žádost o CACT – Asociace – neuděleno 

- Hodnotí vystoupení p. Ticháčka na MRK 
 
Brziak 

- Odmítl delegaci z Asociace – nelíbí se mu přístup 
 
Havlát  

- Nic 
 
Matějáková 

- Vznesla dotaz, zda je Zápisní řád KCHČF ohledně vrhů přísnější, než ZŘ ČMKU 
o Na to odpověděl Mgr. Rataj, že Zápisní řád KCHČF je přísnější a povoluje 

pouze 1 vrh v kalendářním roce. 

- Uvedla, že opakovaně se v inzerátech objevila štěňata po obou rodičích hnědácích a 
uvedla CHS „Z Chlumínské kamizolky“ a CHS „z Přerovska“ 

o Na to odpověděl Ing. Havlát, že bylo doporučení CHR, aby se nedoporučovali 

na hnědé feny psi hnědáci. Mohlo však jít o náhradní krytí, kde by to mělo být 

umožněno. 
o Po diskuzi, ze které vyplynulo, že doporučení chovatelské rady zřejmě nestačilo 

a nadále se páří hnědáci, což je pro populaci ČF nežádoucí, neboť se v populaci 

zvyšuje poměr zastoupení hnědáků na úkor běloušů schváleno jednomyslně 

usnesení výboru klubu, že se s okamžitou platností zakazuje krytí hnědé feny 

psem hnědákem. Výjimkou může být pouze realizace náhradního krytí po 

předchozím neúspěšném zabřeznutí. 
o Na to odpověděl Ing. Havlát, že u CHS „z Chlumínské kamizolky“ jde právě o 

náhradní krytí. 
- Dále výbor informovala, že byla členy upozorněna na to, že CHS „z Přerovska“ měla 

vrh v letošním roce v únoru a nyní v srpnu a jde tady o porušení ZŘ KCHČF. 
o Na to reagoval Mgr. Rataj, že prověří na ČMKJ vrhy CHS „z Přerovska“ a bude 

výbor informovat o zjištěných skutečnostech elektronicky. 
- Dále uvedla , že na databázi se pracuje podle plánu. 

Rébová 

- K účetnictví nemá již nic 
 

Rataj 

- Nic 
 
Matuška 

- Informoval o svém letošním vrhu ČF, kdy část štěňat přišla na svět císařským řezem a 
veterinární lékař mu doporučil nakrýt fenu hned další hárání. Z vrhu zbylo a bylo 
zapsáno pouze jedno štěně. Pošle žádost s materiály na CHR. 

 



12. Diskuze 

Na Světový pohár je nutno zajistit čtečku čipů 
 
13. Zpráva zástupce DR 

 
Nebude pro nepřítomnost členů DR 

 
 

14. Kontrola zajištění MDrK 

 
Honitby a vše potřebné k pořádání MDrK je zajištěno. 
 
 
15. Projednání materiálů k založení Světového klubu ČF 

 
Na výboru bylo diskutováno o potřebě či nepotřebě založení Světového klubu a o finanční 
náročnosti celé akce. V podstatě by byl vytvořen nadnárodní samostatný subjekt, jehož by byl 
KCHČF členem. 
Následně byly prodiskutovány rozeslané stanovy a výbor se usnesl: 

1. Název česky – Český fousek mezinárodní klub, zapsaný spolek 
2. Členy mohou být pouze právnické osoby – ostatní kluby – z toho vyplývá ze stanov 

vypustit zmínku o fyzických osobách 
Po té Jana Rébová uvedla, že podle jejího názoru by bylo vhodnější více s kluby spolupracovat 
na současné bázi klubů. Navrhla, aby předsedům klubů byl zasílán Zpravodaj KCHČF. 
 
16. Závěr 

Příští schůze Výboru KCHČF se uskuteční pátek 22. listopadu 2024 od 19.00 h pomocí 
Microsoft Teams. Pozvánky rozešle Rataj. 
Ze závažných důvodů byla z rozhodnutí předsedy klubu on line schůze zrušena a schůze 
výboru se uskuteční v neděli 17. listopadu 2024 od 10.00 h v hotelu Rytířsko. 
 
Zapsal:                                                                                                   Ověřili: 
Mgr. Rataj                                                                                  Josef 
Tinka                                                                                                                                                                                                       
                                                                                                   Petr Brziak 
 
 
 
 
 


